



Seacrest provides 24/7 customer service for our unit owners.

**CALL Seacrest Customer Service
561-697-4990 or 888-828-6464**

Seacrest is the Association's Property Management Company hired by the Board of Directors to maintain our association property and assist the Board with Association related issues.

**CALL SEACREST with any association issue
OR
GO TO SeacrestServices.com to enter a work order**

You will receive a confirmation number (phone) or emailed a work order number.

You can also contact these specialists directly to assist you as needed:

Fee Payments: Yennifer Perez, yperez@seacrestservices.com 561-697-4990 x163

Sales/Rentals: Sheila Dalton, cvesnl@seacrestservices.com 561-697-4990 X 200

Seacrest Local Office: 6601 Lyons Road, Suite A7, Coconut Creek, Florida 33073

**You no longer need to CONTACT the Board of Directors.
If Seacrest Property Management needs to get Board of Directors involved,
they will contact the Board.**

Association documents require communication with the Board of Directors **in writing by MAIL**. Email to Association's email address cambridgegassociation@googlegroups.com may be accepted as an unofficial courtesy. **No calling or texting please. Association's Mailing Address is:**

Cambridge G Condominium Association Inc.
c/o Seacrest Services, Inc
2101 Centrepark West Drive, Suite 110
West Palm Beach, FL 33409



Seacrest fournit un service client 24h/7 pour tous les propriétaires.

APPELER le service client Seacrest

561-697-4990 ou 888-828-6464

Seacrest est la société de gestion immobilière de l'association engagée par le conseil d'administration pour entretenir les biens de notre association et aider le conseil d'administration à résoudre les problèmes liés à l'association.

APPELER SEACREST pour tout problème d'association

OU

ALLEZ À SeacrestServices.com pour entrer un bon de travail

Vous recevrez un numéro de confirmation (téléphone) ou par e-mail.

Vous pouvez également contacter directement ces spécialistes pour vous assister:

Païement des frais : Yennifer Perez, yperez@seacrestservices.com 561-697-4990 x163

Ventes/Locations : Sheila Dalton, cvesnl@seacrestservices.com 561-697-4990 X 200

Bureau local de Seacrest : 6601 Lyons Road, Suite A7, Coconut Creek, Floride 33073

**Vous n'avez plus besoin de CONTACTER le conseil d'administration.
Si Seacrest Property Management a besoin d'impliquer le conseil
d'administration, il contactera le conseil.**

Les documents de l'association nécessitent une communication écrite avec le conseil d'administration par MAIL. Les envoyés à l'adresse e-mail de l'Association cambridgegassociation@googlegroups.com peuvent être acceptés comme une courtoisie non officielle. **Pas d'appel ni de telephone ou text s'il vous plait.** L'adresse postale de l'association est :

Cambridge G Condominium Association Inc.
c/o Seacrest Services, Inc
2101 Centrepark West Drive, Suite 110
West Palm Beach, FL 33409